



# الشركة الوطنية المتحدة للهندسة والمقاولات ش.م.م.

## AL WATANYIAH UNITED ENGINEERING & CONTRACTING CO. LLC

### ENVIRONMENTAL PROTECTION POLICY

Al Watanyiah United Engineering & Contracting Co. LLC is committed to the protection of the environment from adverse effects consequent to its activities, to a practicable minimum by protecting and preserving the air, water, soil, animals and plant life.

#### This will be achieved by:


- Ensuring that all its activities are carried out in conformance with the relevant environmental legislation of the country where it operates as well as other Contractual requirements.
- Seeking to minimize arising, promote recycling, reduce energy consumption and harmful emissions.
- Enforcing procedural controls over generation and disposal of hazardous and non-hazardous wastes with particular emphasis on the consumption of electricity, fuel and water.
- Promoting awareness of employees to develop prevention oriented work attitude.
- Communicating the policy, obligations and responsibilities laid down by the Management to all employees and making the policy available to the public on request.

### سياسة حماية البيئة

تلتزم الشركة الوطنية المتحدة للهندسة والمقاولات ش.م.م. بحماية البيئة و يتحقق ذلك بحماية وحفظ الهواء والمياه والتربة وإخضرار النباتات .

#### يتم تحقيق ذلك من خلال التالي:

- \* التأكد من أن جميع نشاطاتها يتم تنفيذها حسب القوانين السائدة في البلاد التي تعمل فيها وكذلك المتطلبات التعاقدية الأخرى .
- \* محاولة تقليل المخلفات وتشجيع إعادة التصنيع وتخفيض استهلاك الطاقة والإنبعاثات الضارة والمؤذية.
- \* وضع الضوابط الإجرائية الإلزامية على الإنتاج والتخلص من المخلفات الخطرة وغيرها مع التشديد الخاص على استهلاك الكهرباء والوقود والمياه .
- \* تنمية إدراك الموظفين لتطوير الحماية الإرشادية في محيط العمل .
- \* إبلاغ كافة الموظفين بهذه السياسة والالتزامات والمسؤوليات الموضوعية من قبل الإدارة وجعل السياسة في متناول الجميع عند الطلب .

  
د. حمد هاشم الذهب  
الرئيس التنفيذي

Dr. Hamed Hashim Al Dhahab

C.E.O

Date: 02.03.2014